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PROTOKóŁ NR 39/2022
Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDŻETOWEJI  ROZWOjU  GOSPODARCZEGO

RADY POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  13  grudnia  2022  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  - Zbigniew  Markowski

otworzył  posiedzenie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  które  odbyło  się w dniu 13

grudnia  2022  r. i powitał  członków  Komisji  oraz  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,  że radni

otrzymali  proponowany  porządek  obrad wraz  z materiałami  na tablety  i poprosił  radnych  o

potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  6 radnych  i stwierdził  quorum  oraz

prawomocność  obrad.

Nieobecny  na komisji  Wicestarosta  Marcin  Brambor  i Radny  Sylwester  Kamyszek.

Lista obecności  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Ad.  2. Analiza  projektu  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2023  rok.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023 oraz projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2023-2034.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że ustala  się  dochody  budżetu  na rok 2023 w wysokości

104.375.538,35  zł, z tego  dochody  bieżące  w wysokości  88.446.911,89  zł oraz  dochody  majątkowe  w

wysokości  15.928.626,46  zł. Ustala  się wydatki  budżetu  na rok  2023  w wysokości  118.678.977,83  zł, z

tego  wydatki  bieżące  w  wysokości  93.789.001,62  zł  oraz  wydatki  majątkowe  w  wysokości

24.889.976,21  zł. Skarbnik  oznajmiła,  że deficyt  budżetu  w kwocie  14.303.439,48  zł sfinansowany

zostanie  przychodami  z tytułu  zaciąganych  kredytów  i pożyczek.  Planuje  się  rezerwę  ogólną  w

wysokości  350.000,00  zł,  rezerwę  celową  na inwestycje  i zakupy  inwestycyjne  w wysokości

2.760.266,70  zł oraz  rezerwy  celowe  w wysokości  250.000,00  zł. Zaplanowano  obsługę  długu

publicznego  w wysokości  1.480.000,00  zł. Stan zadłużenia  Powiatu  na dzień 30.09.2022  r. wynosi

21.246.225,37  zł. Skarbnik  szczegółowo  omówiła  dochody  i wydatki  budżetu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że uchwała  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  została  ustalona  na lata 2023  -  2034.  Okres,  na jaki  została  sporządzona

prognoza  wynika  z okresu,  na który  zaciągnięto  oraz  planuje  się  zaciągnąć  zobowiązania  związane  z

prognozą  długu.  W Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  ujęto  22 zadania

wieloletnie.  Skarbnik  omówiła  poszczególne  przedsięwzięcia  wieloletnie.

Przewodniczący  zapytał,  jak kształtują  się  kwoty  z podatków  PIT i CIT w projektowanym

budżecie  na 2023  rok?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że na dzień dzisiejszy  planowane  wpływy  z podatku

dochodowego  od osób  fizycznych  w 2023  roku  to 18.169.066,00  zł. Na początku  2022  roku  wpływy  z

podatku  dochodowego  prognozowano  na 19.384.170,00  zł. Skarbnik  dodała,  że dochody  i wydatki  na

przyszłe  lata można  planować  na podstawie  wskaźników  PKB i inflacji  podanych  przez Ministerstwo
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Finansów.  Jednakże,  sporządzenie  planu  budżetu  na 2023  rok  oraz  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

na kolejne  lata przy  drastycznie  zmieniających  się cenach  stanowi  wyzwanie.  Skarbnik  porównała

planowane  dochody  majątkowe  w budżetach  na 2022  oraz  2023  roku.  Skarbnik  oznajmiła,  że w planie

budżetu  na 2023  rok  nie można  było  ująć  dochodów  z tytułu  sprzedaży  budynku  Powiatowego  Urzędu

Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  trudności  z ogrzewaniem  budynku  przy  ul. Kolejowej  2, w

której  znajduje  się Powiatowy  Urząd  Pracy  w Nowym  Tomyślu.  Starosta  poinformował  o planowanym

przeniesieniu  Urzędu  w możliwie  najszybszym  terminie.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są jeszcze  jakieś  pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Głosowano  w  sprawie:

Sformułowanie  opinii  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023  i lata  następne.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

Ad.  3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu:

a) Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy są pytania  do ww.  sprawozdania?

Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  sprawozdanie  Starosty

Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

b) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.
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Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  Skarbnika  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z realizacji

budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I w Zbąszyniu,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyś!u,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności,

- Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

c) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  Skarbnika  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  na lata  2022

-  2033  są konsekwencją  zmian  w uchwale  budżetowej  na 2022  rok  oraz  zmian  w zakresie  zadań

inwestycyjnych  tj.:

- ,,Kompleksowa  modernizacja  energetyczna  wraz  z przebudową  budynku  Zespołu  Szkół  Nr

1 w Zbąszyniu";

- ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo-rowerowej  na

odcinku  Boruja  Nowa  -Jabłonna";

- ,,Rozbudowa  i przebudowa  szpitala  w Nowym  Tomyślu  - etap  I".

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.
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Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

d) Projekt uchwały  zmieniający  uchwałę  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia
21 lutego  2022  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2022  roku.

Starosta  poinformował,  że jedna  osoba  zrezygnowała  z wyjazdu  rehabilitacyjnego,  w związku

z tym  środki  finansowe  zostały  przeznaczone  na zaopatrzenie  w sprzęt  rehabilitacyjny,  przedmioty

ortopedyczne  i środki  pomocnicze.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt uchwały zmieniający  uchwałę  nr XXXV/324/2022 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 21
lutego  2022  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

e) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  na 2023  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)
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Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.
projekt  uchwały.

f) Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie,

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2023  rok.
Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej
Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.
projekt  uchwały.

g) Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  na 2023  rok.
Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej
Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budźetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.
projekt  uchwały.

h) Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie
powiatu  nowotomyskiego  w 2023  roku.

Przewodniczący  poprosił  Starostę  o przybliżenie  ww.  projektu  uchwały.

Starosta  oznajmił,  że Rada Powiatu  jest  zobowiązana  do określenia  rozkładu  godzin  pracy
aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu.  Jednocześnie  Rada  nie  posiada  uprawnień  do
egzekwowania  wywiązywania  się z ustalonego  harmonogramu.

Członkowie  Komisji  podjęli  dyskusję  na temat  funkcjonowania  aptek  na terenie  powiatu
nowotomyskiego.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:
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Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych

powiatu  nowotomyskiego  w 2023  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 5, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (5)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Zbigniew  Markowski

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

na terenie

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała

ww.  projekt  uchwały.

i) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub

innych  obiektów  pływających  w  roku  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub

innych  obiektów  pływających  w roku  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

j) Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMuJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSu:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek



Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekt  uchwały.

Ad.  4. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  wnioski  i opinie?

Nikt  się nie zgłosił.

Ad.  5. Sprawy  różne.

Przewodniczący  poinformował,  że w materiałach  na dzisiejsze  posiedzenie  Komisji  zostało

umieszczone  pismo  Kierownika  Wydziału  lnfrastruktury  Drogowej  Starostwa  Powiatowego  w sprawie

wniosku  Komisji  z dnia  17 listopada  br. dotyczącego  przeprowadzenia  wizji  lokalnej  poboczy  przy

przejazdach  kolejowych  oraz  występujących  tam  zakrzaczeń.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  zachowania  bezpieczeństwa  przy  przejazdach  kolejowych.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przei4odniczący
Komisji  B'udżetowej

i Rozwoju  Gospo  arczego

Zbigniey)Markowski

Przygotował(a):  Patrycja Dembniak

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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